
 

 

 
 
 
 
Nr. 117/2023 

 
PROCES – VERBAL 

 
 Încheiat azi, 29 iunie 2023, cu ocazia ședinței ordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 13 membri, 2 reprezentanți ai satelor 
aparţinătoare Municipiului Sfântu Gheorghe, Baloga Csilla - sat Chilieni, Miklos András - sat 
Coșeni, lipsind: Debreczeni László, Ferenczy Ágnes-Kanilla, Jánó Mihail, Kádár Imola, Kiss-
Bartha Annamária, Kondor Ágota, Magyarosi Imola-Piroska, Toth-Birtan Csaba. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b 
din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
prin Dispoziţia emisă de primarul Municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 658/2023. Ședința se 
desfășoară în sala de ședință a consiliului local. 
 În sală sunt prezenți reprezentanți mass-media. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina viceprimarul municipiului Sfântu 
Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al municipiului Sfântu Gheorghe.  
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Bună ziua. Am începe 
ședința ordinară de azi. Înainte de a trece la discutarea Ordinii de zi ar trebui să votăm câteva 
procese - verbale. Să votăm procesul - verbal al ședinței ordinare din 25 mai.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, în unanimitate. 
 „Să votăm procesul - verbal al ședinței extraordinare din 6 iunie.” 
 Se votează cu 12 voturi pentru, 1 consilier nu votează (Kolcza István). 
 „Să votăm procesul - verbal al ședinței extraordinare din 15 iunie.” 
 Se votează cu 12 voturi pentru, 1 consilier nu votează (Kolcza István). 
 „Să votăm procesul - verbal al ședinței extraordinare din 23 iunie.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, în unanimitate. 
 „Înainte să aprobăm Ordinea de zi aș dori să vă întreb, dacă cineva are observație, luare 
de cuvânt legat de Ordinea de zi?” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Da, eu aș avea. Mulțumesc 
pentru cuvânt. Aș dori să propun un punct D1, care se referă la modificarea anexei nr. 1 la 
HCL nr. 343/2022 privind alocarea unei sume din bugetul local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe pentru finanțarea programului sportiv al Clubului Sportiv de Hochei pe Gheață 
”Királypingvinek” Jégkorong Klub ”Pregătirea și participarea echipelor de hochei pe gheață și 
patinaj artistic de vârsta U6, U8, U10, U12, U14, U16 și U18 în Campionatul Transilvaniei și 
Campionatul Național” sezon competițional 2022-2023” și aprobarea proiectului actului 
adițional nr. 1 la Contractul de finanțare secvențial nr. 3387/1/18.01.2023. Un punct D2, care 
se referă la modificarea anexei nr. 1 la HCL nr. 342/2022 privind alocarea unei sume din 
bugetul local al Municipiului Sfântu Gheorghe pentru finanțarea programului sportiv al 
Asociației Clubul Sportiv Hockey Club Fenestela 68 ”Pregătirea si participarea echipei de 
hochei pe gheață seniori Háromszéki Ágyusok la campionatul național, divizia A și Cupa 
României”, organizat de F.R.H.G România sezon competițional 2022-2023 și aprobarea 
proiectului actului adițional nr. 1 la Contractul de finanțare secvențial nr. 3386/2/18.01.2023 
încheiat între Municipiul Sfântu Gheorghe prin Consiliul Local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe și Asociația Clubul Sportiv Fenestela 68. Un punct D3, care se referă la aprobarea 
acordării unui ajutor de minimis individual prin majorarea capitalului social al societății SEPSI 



 

 

REKREATÍV SA. Respectiv un punct D4 care se referă la aprobarea rectificării bugetului 
general al municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2023. Totodată doresc să retrag de pe Ordinea 
de zi punctele 4 și 9. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Mulțumim. Să votăm 
separat luarea pe Ordinea de zi a punctelor de la Diverse. Să votăm despre punctul D1.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, în unanimitate. 
 „Să votăm despre luarea pe Ordinea de zi a punctului D2.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, în unanimitate. 
 „Să votăm despre luarea pe Ordinea de zi a punctului D3.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, în unanimitate. 
 „Să votăm despre luarea pe Ordinea de zi a punctului D4.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, în unanimitate. 
 „Aș dori să vă întreb, dacă cineva se înscrie la Diverse? 
 (Se înscrie dl. József Álmos și Miklos András) 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Da, bine. Și Miklos 
András a semnalat, că se înscrie. Mai dorește cineva să ia cuvântul la sfârșitul ședinței? Dacă 
nu, vă rog să votăm Ordinea de zi în întregime.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, în unanimitate. 
 „Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: 
potrivit art. 228 din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea 
şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. 
Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței 
interesul personal pe care-l au în problema respectivă. Sunt asemenea cazuri? Da?” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Eu la punctul 5 nu particip la 
deliberare și la vot.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Bine.” 
 Doamna secretar general KULCSÁR TÜNDE-ILDIKÓ (lb.m.): „Aș dori să semnalez 
în legătură cu proiectele de hotărâri 5 și 6, aflate pe Ordinea de zi, consiliul nu are cvorum. 
Până în prezent sunteți prezenți 13 și ar fi nevoie de 14 voturi, astfel dacă nu sosesc încă două 
persoane, datorită faptului că dl. József Álmos se abține la dezbaterea și votarea punctului 5, 
dacă nu vin încă două persoane, aceste două puncte nu pot fi discutate.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Mulțumim.” 
 PUNCTUL I de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei 
şi statului de funcţii pentru personalul din cadrul aparatului de specialitate al primarului 
municipiului Sfântu Gheorghe, precum şi al unităţilor subordonate, pe anul 2023. Prezintă: 
Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc frumos. La proiectul 
de hotărâre este vorba de mai multe posturi, le voi enumera pe acestea: se înființează două 
funcţii publice de execuţie la Compartimentului Control Financiar Preventiv; la 
Compartimentul pentru Monitorizare Societăți Comerciale vom înființa două funcţii: una de 
conducere și o funcție publică de execuție. Am dori înființarea unui post de funcție publică de 
conducere și 8 funcţii publice de execuţie din cadrul Biroului Analiză și Urmărire Investiții din 
cadrul Direcției de Investiții. Am dori înființarea unui post de execuție din cadrul Biroului 
pentru Învăţământ şi Cultură. În subordinea Direcţiei de Urbanism am dori să înființăm un 
compartiment cu denumirea „Serviciul de Autorizare Construcții”, unde am înființa o funcție 
publică de conducere, totodată am dori și un alt compartiment, cu denumirea “Compartimentul 
de Acord Unic”, cu două funcții de execuție. În cadrul Compartimentului de Administrare a 
Domeniului Public dorim înființarea unei funcții publice de execuție. La Direcția Generală de 
Dezvoltare Proiecte am înființa un post de execuție, iar în subordinea Serviciului Relaţii cu 
Publicul, Resurse Umane am înființa un compartiment cu denumirea Compartimentul Relații 



 

 

Internaționale și Protocol, de asemenea cu o funcție de execuție. Înafara de acestea la Serviciul 
Buget şi Administrativ dorim transformarea unui post de execuție. În cadrul Compartimentului 
de Urmărire, Încasare, Evidenţă dorim transformarea unei funcții publice de execuție, respectiv 
din cadrul Compartimentului Dezvoltări Energetice la fel dorim transformarea unei funcții 
publice de execuție. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Mulțumim. Are cineva 
întrebări, observații? Dacă nu, comisiile de specialitate I și V au acordat aviz favorabil. Vă rog 
să votați despre proiectul de hotărâre.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 218/2023. 
 PUNCTUL II de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării unei 
sume de bani în favoarea Parohiei Romano-Catolice Sfântu Gheorghe nr. I. Prezintă: Vargha 
Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Parohia Romano-Catolică 
Sfântu Gheorghe nr. I solicită sprijin material din bugetul local pentru repararea sistemului de 
încălzire. Am dori sprijinirea acestor lucrări din capitolul alocat pentru finanțarea bisericilor cu 
suma de 64.000 lei. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Mulțumim. Are cineva 
întrebări, observații? Dacă nu, comisiile de specialitate I, III și V au acordat aviz favorabil. Vă 
rog să votați.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 219/2023. 
 PUNCTUL III de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării unei 
sume de bani în favoarea Parohiei Romano-Catolice Sfântu Gheorghe nr. III. Prezintă: Vargha 
Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Parohia Romano-Catolică III 
“Sfântul Benedict” din municipiul Sfântu Gheorghe a planificat repararea acoperișului la casa 
parohială și sala de cateheză, la care solicită sprijinul nostru. Și aceste lucrări vor fi finanțate 
din capitolul alocat pentru finanțarea bisericilor cu suma de 128.000 lei. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Mulțumim. Are cineva 
întrebări, observații? Dacă nu, comisiile de specialitate I, III și V au acordat aviz favorabil. Vă 
rog să votați.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 220/2023. 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Proiectele de hotărâri 5 și 
6 vor fi amânate, deoarece nu avem cvor. Urmează proiectul de hotărâre nr. 7.” 
 PUNCTUL VII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 
și completării Contractului de administrare nr. 42543/14.08.2020 încheiat între Consiliul Local 
al Municipiului Sfântu Gheorghe și Direcția de Asistență Socială Sfântu Gheorghe. Prezintă: 
Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Direcția de Asistență Socială 
Sfântu Gheorghe solicită transmiterea dreptului de administrare asupra imobilului aflat în 
proprietatea publică al municipiului Sfântu Gheorghe, situat pe str. Daliei nr. 1 bl. 12 sc. E, în 
suprafață de 229 mp. Având în vedere faptul că Direcția de Asistență Socială, unitate 
subordonată Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, are ca obiect de activitate 
asigurarea măsurilor și programelor serviciilor specializate de protejare a persoanelor, 
grupurilor și comunităților cu probleme speciale, respectiv luând în considerare și faptul că o 
parte a imobilului susmenționat, mai exact 69,08 mp este deja în administrarea Direcției de 
Asistență Socială, considerăm că este oportun transmiterea dreptului de administrare asupra 
spațiului rămas în suprafață de 159,92 mp. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Mulțumim. Are cineva 
întrebări, observații? Dacă nu, comisiile de specialitate I, III și V au acordat aviz favorabil. Vă 
rog să votați despre proiectul de hotărâre.” 



 

 

 Se votează cu 13 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 221/2023. 
 PUNCTUL VIII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 
Contractului de concesiune nr. 13931/2008 încheiat între municipiul Sfântu Gheorghe și Fejér 
Iosif. Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc. În prezentul proiect 
de hotărâre este vorba de transcrierea unui contract de concesiune, încheiat cu o persoană 
fizică. Fejér Szabolcs a solicitat transcrierea contractului de concesiune de pe numele tatălui 
său pe numele lui, deoarece tatăl nu demult a decedat, astfel el a devenit proprietarul 
imobilului situat pe str. Nicolae Iorga bl. 10, sc. A, ap. 1 și care este în domeniul public al 
municipiului Sfântu Gheorghe. Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Mulțumim. Are cineva 
întrebări, observații? Dacă nu, comisiile de specialitate I și V au acordat aviz favorabil. Vă rog 
să votați despre proiectul de hotărâre.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 222/2023. 
 PUNCTUL X de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea intabulării în 
proprietatea publică a municipiului Sfântu Gheorghe şi în administrarea instituției de 
învățământ Școala Gimnazială ”Gödri Ferenc” Sfântu Gheorghe a imobilului situat în 
municipiul Sfântu Gheorghe, aleea Elevilor nr. 1. Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Pentru a  
putea realiza prima înscriere a imobilului în sistemul integrat de cadastru și carte funciară a 
ansamblului de clădiri și terenului aferent școlii gimnaziale ”Gödri Ferenc” a fost pregătită o 
documentație topografică, iar conform documentației topografice imobilului rezultat i se va 
deschide o nouă carte funciară, cu menţionarea noului număr cadastral. Mulțumesc frumos.”  
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Mulțumim. Are cineva 
întrebări, observații? Dacă nu, comisiile de specialitate I, IV și V au acordat aviz favorabil. Vă 
rog să votați despre proiectul de hotărâre.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 223/2023. 
 PUNCTUL XI de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea cesiunii 
contractelor de concesine aferente unor garaje situate în str. Podului. Prezintă: Vargha 
Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Au fost 
restituite 6 terenuri, pe care au fost construite 3 garaje. Pentru aceste terenuri sunt în vigoare 
contracte de concesine cu proprietarii garajelor și pentru reglementarea situției juridice este 
necesară cesionarea contractelor de concesiune către proprietarii terenurilor. Despre acest lucru 
este vorba în acest proiect de hotărâre. Mulțumesc frumos.”  
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Mulțumim. Are cineva 
întrebări, observații? Dacă nu, comisiile de specialitate I și V au acordat aviz favorabil. Vă rog 
să votați.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 224/2023. 
 PUNCTUL XII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
reglementării situației juridice a unor terenuri ocupate de construcții cu destinația de garaje. 
Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar.  
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „În acest proiect de hotărâre la fel 
este vorba de terenuri ocupate de construcții cu destinația de garaje. În ultima perioadă, în 
cazul a trei construcții, s-au schimbat proprietarii. Din această cauză, ca aceste terenuri ocupate 
de construcții cu destinația de garaje să fie trecute pe numele noilor proprietari, este necesară 
aprobarea noastră, deci pentru acest lucru solicit votul dumeavoastră.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Mulțumim. Are cineva 
întrebări, observații? Dacă nu, comisiile de specialitate I, II și V au acordat aviz favorabil. Vă 
rog să votați.” 



 

 

 Se votează cu 13 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 225/2023. 
 PUNCTUL XIII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 
Contractului de asociere nr. 26266/05.05.2023 încheiat între Municipiul Sfântu Gheorghe şi 
URBAN-LOCATO SRL în vederea organizării Târgului producătorilor şi meșteșugarilor şi a 
Târgului de flori şi grădinărit în municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: Vargha Fruzsina, 
viceprimar. 

Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc frumos. ”Zilele 
municipiului Târgu Secuiesc” din luna iulie coincide cu Târgul producătorilor şi 
meșteșugarilor şi Târgul de flori şi grădinărit în municipiul Sfântu Gheorghe, care este 
organizat în primul weekend al fiecărei luni și ca meșteșugarii să poată participa la ambele 
evenimente este oportună decalarea târgului din Sfântu Gheorghe cu o săptămână, astel târgul 
din perioada 01 - 03.2023 va avea loc în weekendul 8-9.07.2023. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Mulțumim. Are cineva 
întrebări, observații? Dacă nu, comisiile de specialitate I și V au acordat aviz favorabil. Vă rog 
să votați.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 226/2023. 
 PUNCTUL XIV de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 
şi completării Contractului de administrare nr. 52524/2016 încheiat între Municipiul Sfântu 
Gheorghe și societatea SEPSIIPAR SRL. Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Terenurile 
și clădirile aflate pe acesta, identificate în CF nr. 25796, conform proiectului de hotărâre, ar 
intra în administrarea societății Sepsiipar SRL, motiv pentru care este necesară modificarea 
contractului de administrare încheiat cu Sepsiipar SRL, și respectiv, actualizarea listei 
bunurilor. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Mulțumim. Are cineva 
întrebări, observații? Dacă nu, comisiile de specialitate I și V au acordat aviz favorabil. Vă rog 
să votați.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 227/2023. 
 PUNCTUL XV de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 
și completării Contractului de lucrări nr. 85317/31.12.2021 încheiat între Municipiul Sfântu 
Gheorghe și Sepsi Út-Építő SRL. Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Este necesar modificarea acestui 
contract, deoarece Sepsi Út-Építő SRL ar trebui să efectueze noi lucrări în 2023, care trebuie 
incluse în contract. Vorbim de lucrări, ca: marcaje transversale cu vopsea monocomponentă, 
respectiv tăiere asfalt sau beton cu mașină de tăiat rosturi. Totodată Sepsi Út-Építő SRL a 
solicitat modificarea prețurilor la montaj borduri mari și montaj borduri mici, din cauza 
creșterii prețului la beton, care se datorează mai ales creșterii prețurilor din sectorul 
construcțiilor. Totodată pentru executarea câtorva lucrări este necesară introducerea a 3 noi 
prețuri pentru lucrări, pentru care este necesar acordul Consiliului Local. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Mulțumim. Are cineva 
întrebări, observații? Dacă nu, comisiile de specialitate I și V au acordat aviz favorabil. Vă rog 
să votați.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 228/2023. 
 PUNCTUL XVI de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea dezlipirii 
imobilului situat în municipiul Sfântu Gheorghe, str. Kós Károly nr. 21. Prezintă: Vargha 
Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Imobilul propus pentru 
dezlipire, este reglementat prin Planul Urbanistic General și este vorba de ansamblul fostei 
Fabrici de Țigarete. În vederea exploatării eficiente a spațiilor și suprafețelor din cadrul 
imobilului este necesară dezlipirea imobilului în 2 loturi, care este înscris în CF nr. 42645, în 



 

 

suprafață de 36.896 mp. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Întrebări, observații? Dacă nu, comisiile de specialitate I, II și V au acordat aviz favorabil. Vă 
rog să votați.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 229/2023. 
 PUNCTUL XVII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
declanşării procedurii de departajare pentru atribuirea a 13 autorizaţii taxi disponibile pentru 
transportul de persoane în regim de taxi. Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc frumos. În urma 
adoptării HCL nr. 155/2020 a fost aprobat numărul maxim, s-a modificat de la 200 la 210 
autorizaţii taxi pe raza municipiului Sfântu Gheorghe, din care 10 sunt rezervate exclusiv 
autovehiculelor electrice. Datorită faptului că în momentul de față sunt 197 autorizații de 
transport valabile, avem disponibile 13 autorizații taxi, din care 7 sunt rezervate exclusiv 
autovehiculelor electrice și pentru care conform prezentului proiect de hotărâre se poate 
declanşa procedura de atribuire. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Întrebări, observații? Dacă nu, comisiile de specialitate I și V au acordat aviz favorabil. Vă rog 
să votați.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 230/2023. 
 PUNCTUL XVIII de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind alegerea 
preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe. Prezintă: 
preşedinte de şedinţă. 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.r.): „Se alege preşedinte de 
şedinţă pentru luna iulie 2023 domnul consilier Kolcza István, iar în cazul lipsei acestuia, 
doamna consilier Kondor Ágota. (lb.m.): Vă rog să votați despre acest proiect de hotărâre.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 231/2023. 
 PUNCTUL D1 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 
1 la HCL nr. 343/2022 privind alocarea unei sume din bugetul local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe pentru finanțarea programului sportiv al Clubului Sportiv de Hochei pe Gheață 
”Királypingvinek” Jégkorong Klub ”Pregătirea și participarea echipelor de hochei pe gheață și 
patinaj artistic de vârsta U6, U8, U10, U12, U14, U16 și U18 în Campionatul Transilvaniei și 
Campionatul Național” sezon competițional 2022-2023” și aprobarea proiectului actului 
adițional nr. 1 la Contractul de finanțare secvențial nr. 3387/1/18.01.2023. Prezintă: Vargha 
Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc frumos. La punctul 
D1 este vorba de modificarea bugetului Clubului Sportiv de Hochei pe Gheață 
”Királypingvinek”. Asociația sportivă a solicitat modificarea bugetului de venituri și cheltuieli, 
prin redistribuire, fără a se modifica cuantumul total al finanțării programului sportiv, Asta 
însemnând faptul că cuantumul total al finanțării, adică contribuția municipiului rămâne 
neschimbat. Bugetul va fi modificat prin redistribuire între capitole de cheltuieli, urmând ca 
economiile realizate pe anumite capitole să fie folosite la alte capitole de cheltuieli. Mulțumesc 
frumos.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Mulțumim. Întrebări, 
observații? Dacă nu, comisiile de specialitate I, V și VI au acordat aviz favorabil. Vă rog să 
votați despre proiectul de hotărâre.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 232/2023. 
 PUNCTUL D2 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind pentru modificarea 
anexei nr. 1 la HCL nr. 342/2022 privind alocarea unei sume din bugetul local al Municipiului 
Sfântu Gheorghe pentru finanțarea programului sportiv al Asociației Clubul Sportiv Hockey 
Club Fenestela 68 ”Pregătirea si participarea echipei de hochei pe gheață seniori Háromszéki 



 

 

Ágyusok la campionatul național, divizia A și Cupa României”, organizat de F.R.H.G 
România sezon competițional 2022-2023 și aprobarea proiectului actului adițional nr. 1 la 
Contractul de finanțare secvențial nr. 3386/2/18.01.2023 încheiat între Municipiul Sfântu 
Gheorghe prin Consiliul Local al municipiului Sfântu Gheorghe și Asociația Clubul Sportiv 
Fenestela 68. Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „La fel, ca și în cazul Clubului 
Sportiv de Hochei pe Gheață ”Királypingvinek” și Asociația Clubul Sportiv Hockey Club 
Fenestela a solicitat modificarea bugetului. Bugetul va fi modificat prin redistribuirea 
economiilor realizate în anul 2022, urmând ca acestea să fie folosite în anul 2023, astfel 
contribuția municipiului rămâne neschimbată. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Mulțumim. Întrebări, 
observații? Dacă nu, comisiile de specialitate I, V și VI au acordat aviz favorabil. Vă rog să 
votați.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 233/2023. 
 PUNCTUL D3 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării 
unui ajutor de minimis individual prin majorarea capitalului social al societății SEPSI 
REKREATÍV SA. Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „La proiectul de hotărâre D3 este 
vorba de acordarea unui ajutor de minimis societății SEPSI REKREATÍV SA. Datorită 
faptului că societatea SEPSI REKREATÍV SA a finalizat anul 2022 cu pierderi și pentru 
evitarea începerii procedurii de dizolvare a societății, este oportună majorarea capitalului social 
prin acordarea unui ajutor de minimis de către municipalitate. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Mulțumim. Întrebări, 
observații? Dacă nu, comisiile de specialitate I și V au acordat aviz favorabil. Vă rog să votați 
despre proiectul de hotărâre.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 234/2023. 
 PUNCTUL D4 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării 
bugetului general al municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2023. Prezintă: Vargha Fruzsina, 
viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „La punctul D4 este vorba de 
rectificarea bugetului local al municipiului Sfântu Gheorghe și la acest proiect de hotărâre aș 
dori să fac și o propunere de modificare. Rectificăm bugetul local cu 1.000.000 de lei, la 
capitolul de cheltuieli repartizăm suma de 100.870 lei pentru cheltuielile de funcționare a 
instituțiilor de învățământ. 508.440 de lei alocăm asociațiilor, aici este vorba de Asociația 
Vadon și Eco Sepsi. Suma de 390.690 este alocată pentru câteva investiții, cum ar fi prețul 
documentației pentru obținerea autorizației ISU de către Liceul Mikes Kelemen, cumpărarea 
unui tractoraș pentru tuns iarbă, film documentar despre fosta Fabrică de Țigarete, respectiv 
studii pentru extinderea spațiilor din zona centrală. Ca urmare aș dori includerea unei sume de 
60.000 lei, care ar însemna un studiu preliminar pentru renovarea Liceul Mikes Kelemen, 
clădirea mică, sumă pe care o redistribuim de la costurile de proiectare pentru reabilitarea 
grădiniței ”Csipike”, deoarece acest lucru poate nu se va putea finaliza anul acesta. Mulțumesc 
frumos.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Mulțumim. Întrebări, 
observații? Dacă nu, comisiile de specialitate I și V au acordat aviz favorabil. Înainte să votăm 
proiectul de hotărâre, vă rog să votați despre modificare.  
 Se votează cu 13 voturi pentru, în unanimitate. 
 „Acum să votăm despre proiectul de hotărâre D4.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 235/2023. 
 DIVERSE: 
 „La diverse s-a înscris dl. József Álmos și Miklos András. József Álmos.” 



 

 

 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. În legătură cu 
spectacolele teatrului nostru susținute în alte locații, aș dori să vă transmit opinia numeroaselor 
cunoștințe, prieteni și în numele meu. Am citit pe portalul de internet al ziarului ”Krónika” 
raportul de activitate pentru anul trecut al ”Csíki Játékszín”, unde printre altele am citit faptul 
că dintre cele 297 spectacole ale teatrului, 95 de spectacole au fost ținute de către teatre 
invitate. Acum două săptămâni am citit faptul că teatrul din Odorheiu Secuiesc și teatrul din 
Timișoara au prezentat un spectacol comun pentru comemorarea Petőfi la Târgu Secuiesc. 
Bănuiesc că și iubitorii de teatru din Sfântu Gheorghe ar fi vrut să vadă și ei acest spectacol. În 
articolul susmenționat din ”Krónika” este vorba și despre spectacolele cu abonament, care 
funcționează bine în Miercurea Ciuc, de fapt și în Târgu Mureș, care ar trebui introduse și aici. 
Aș ruga pe cel care reprezintă Consiliul Local în consiliul de administrație al teatrului, pentru 
că știm foarte bine, că noi suntem singurii care finanțăm teatrul, ca la ședința consiliului de 
administrație a teatrului să menționeze problema cu invitația teatrelor, deoarece avem aici în 
zonă 3 teatre, cel din Târgu Secuiesc, Odorheiu Secuiesc și Miercurea Ciuc. Sunt sigur de 
faptul că și ei ne primesc cu drag, dar și noi pe ei. Mulțumesc frumos.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „V-aș răspunde la această 
problemă. Eu sunt în consiliul de administrație a teatrului și deja am discutat despre această 
situație, eu le-am semnalat de mai multe ori, în primul rând primirea celorlalte teatre, deoarece 
teatrul nostru are producții și altundeva. Eu zic, că în curând vom rezolva această problemă.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Mulțumim. Dau cuvântul 
d-lui Miklos András.” 
 Domnul MIKLOS ANDRÁS - reprezentant sat Coșeni (lb.m.): „Mulțumesc pentru 
cuvânt. Aș încerca să vă spun pe scurt numeroasele probleme, deoarece în ședința ordinară din 
aprilie am spus deja majoritatea și nu s-a întâmplat nimic, de accea o voi spune până la 
sfârșitul mandatului. În primul rând aș dori să atrag atenția asupra stării podului Olt. În ianuarie 
am fost cu un consătean la dl. primar și i-am arătat fotografii despre starea podului. Cine nu 
știe, acest pod leagă Coșeni cu Sâncraiu, sunt foarte mulți proprietari de teren pe partea cealaltă 
și nu pot folosi acest pod, care înseamnă o ocolire de circa 8 km pe un drum de câmp, și 
înseamnă o pierdere de timp și combustibil cu mașini agricole pentru agricultori. Sunt așa ziși 
tractoriși tineri curajoși, care traversează acest pod și în curând se va întâmpla ceva rău, deși 
există un indicator, dl. viceprimar a fost la fața locului cândva, care restricționează circulația 
mașinilor mai mari de 3 tone, că nu pot traversa. Eu nici cu bicicleta nu aș traversa. Trebuie 
luat acel indicator cu 3 tone și trebuie pus un indicator, că este interzisă traversarea, sau trebuie 
anunțat Putin să facă ceva, ca să nu mai poate fi folosit, mai degrabă decât să se întâmple ceva 
grav, deci este periculos. Am spus asta prima dată, pentru că acesta este cea mai mare 
problemă. O să continui cu canalizarea, care nu este finalizată. Exisă o parte în sat unde este 
apă, dar nu este canalizare, există o stradă unde este canalizare, dar nu sunt conducte de apă. 
Ar trebui rezolvat acest lucru, știu acest lucru, pentru că am făcut un tur cu dl. inginer și există 
un plan foarte frumos pentru asfaltarea străzilor și trotuarelor din sat și înainte să facă 
asfaltarea trebuie neapărat rezolvată această problemă. Mai departe: conectarea clădirilor 
publice (grădinița, casa de cultură) la rețeaua de canalizare și acest lucru ar trebui făcut înainte 
de asfaltare. Anul trecut administratorul public a fost în Coșeni și a văzut faptul că s-a construit 
frumos casa mortuară, care are și poartă, însă nu este împrejmuită cu gard și i-am zis, că ar fi 
foarte bine, iar el mi-a zis să depun o cerere. Eu am depus o cerere, însă nu s-a întâmplat nimic. 
Nu putem realiza totul din surse proprii. Deci avem o poartă, dar nu avem gard împrejur. 
Primăvara am cerut o motocoasă, deoarece în 2017 când am început primul mandat am primit 
una marca Makita, care de-a lungul anilor a ”obosit”, a fost reparată de trei ori și specialiștii au 
zis, că nu mai are rost să o repare, spațiul verde, pe care nu reprezentantul satului ar trebui să-l 
întrețină, știind faptul că nu sunt destui muncitori, nu este timp suficient sau nu știu ce... Acest 
lucru nu eu ar trebui să explic. Important este faptul că din 2017 eu fac, personal acest lucru. 



 

 

Avem destul de multe spații verzi. Am făcut acest lucru cu singură motocoasă, care a ”obosit”, 
am depus o cerere... Știu, că acum cazul se află la Kónya Ádám, nici de atunci nu s-a întâmplat 
nimic. Plouă, iarba crește. În curând trebuie să cumpăr o mașină de tuns iarbă pentru preotul 
din Coșeni, pentru că lucrez cu a lui și dacă se distruge... și nu lipsește deloc din bugetul 
familiei mele așa ceva. Problema următoare. Scuze, sunt cam multe, dar le voi spune la fiecare 
ședință. S-a degradat gardul din jurul terenului de joacă, care a fost făcut de circa 15 ani din 
șipci. Nu numai terenul de joacă... predecesorul meu, fostul reprezentant al satului a înconjurat 
întregul parc cu gard din șipci, dar de-a lungul timpului s-a degradat, copii joacă fotbal și 
șutează în gard. Pentru o vreme îl reparam, dar acum recunosc, că copii au dreptate, pentru că 
gardul s-a putrezit și nu are rost să fie reparat. Știind faptul că Protecția Consumatorului cere 
înconjurarea terenului de joacă, ar fi bine să îndepărtăm acest gard să nu arate așa de urât în 
centrul satului și să fie înconjurat doar terenul de joacă cu un gard, care este și înconjurul 
terenurilor de joacă din acest oraș. Încă o problemă la care deja am primit răspuns, dar nu 
accept. Preotul nu are locuință de serviciu și face naveta din Sfântu Gheorghe. Am ajuns până 
acolo, că este contsruit în roșu, care este circa 1/3 din construcție, am primit destul de puțini 
bani de la municipalitate. Vă spun și faptul, că 30.000 de lei, care însemană că timp de 3 ani nu 
mai primim nimic, cu asta am fost ”încurajați”, deoarece eparhia primește o sumă pe care ei o 
împart cum o împart, în așa fel că și Chilieni și Coșeni primește ce primește. Eu am spus acest 
lucru și la eparhie. Am fost atacat de preoți, că la ce mă gândesc, o comunitate mică ce mai 
vrea. Nimic. O casă parohială pentru preot, pentru că casa din lemn din anii 1800 s-a degradat, 
altceva nu ne-am dori. Interiorul bisericii este crăpat, fumuriu, ar trebui reparat. La primul 
mandat, spun aceste lucruri, pentru că sunt și administratorul bisericii... La primul mandat am 
reușit să obțin, ca biserica să se reabiliteze exteriorul, cu ajutorul municipalității, deci scuze nu 
s-a construit, s-a vopsit, s-a reparat. Am încercat să depunem cerere, să cerem ajutor și pentru 
interior, și noi am contribui, dar nu s-a întâmlpat nimic. Așa o folosim fumuriu, așa ne rugăm, 
dar am dori să fie frumoasă. În jurul nostru bisericile s-au renovat, dar a noastră dintr-un 
anumit motiv nu se renovează. Repararea casei de cultură. Anul trecut au început repararea 
casei de cultură. Dl. viceprimar a fost acolo, s-a uitat personal și Sepsi Út-Építő SRL a și 
început, specialistul s-a uitat ce se poate face aici, am discutat. Trebuie vopsit, parchetul a fost 
luat și pus din nou, deci au început lucrările, ar trebui continuat cu repararea acoperișului. A 
fost acolo și o clădire anexă, care cândva a fost lăptărie, a cărui acoperiș s-a prăbușit și au zis, 
că ar fi bine să fie transformat în toaletă, deoarece este și apă acolo, canalizare cu hazna și ar fi 
o casă comunitară frumoasă. Au și început. Au vopsit și parchetat, dar nu știu de ce de două 
luni nu au mai continuat lucrările. Atât aș avea acum de spus, ar mai fi mult. Dar ca 
conducerea, administratorul orașului să vadă această problemă n-ar fi rău, ca să vină în fața 
locului, ca să vadă de ce vorbesc așa de mult, deoarece și noi aparținem de Sfântu Gheorghe. 
Eu lucrez zilnic 4 ore pentru comunitate, pe care ar trebui să o facă un angajat și nu 
reprezentantul satului. Treaba reprezentantului ar fi ceea ce am făcut acum, deci am spus 
problemele problemele satului. În afara de asta sunt și menajeră la casa de cultură, tund iarba, 
strâng gunoiul și golesc coșul de gunoi. Deoarece Tega ia gunoiul doar de la casa de cultură, 
fac curat la autogară, duc cu roaba sacul de gunoi la casa de cultură. La terenul de joacă golesc 
coșurile de gunoi în sac, duc în fața casei de cultură. Acestea nu așa ar trebui să se întâmple. 
Mulțumesc frumos, că m-ați ascultat și scuze că v-am furat din timp.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Pentru aceste probleme cel mai 
bine ar fi să așteptați să se întorcă dl. primar, deoarece doar dumnealui poate să vă răspundă la 
aceste probleme.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Mulțumim. Dl. 
Comăneci.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Domnul, care este prezent în 
sală mi-a semnalat faptul că nu a știut procedura și ar dori și el să vorbească două minute.” 



 

 

 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Îi rog pe colegii consilieri 
să votăm dacă suntem de acord să dăm cuvântul 3 minute domnului.” 
 Se votează cu 12 voturi pentru, 1 consilier lipsind din sală (Csatlós László). 
 Domnul DRĂGUS CORNEL (lb.r.): „Domnilor, doamnelor, bună ziua. Mă numesc 
Drăguș Cornel și sunt locuitor al acestui municipiu. Mulțumesc pentru amabilitatea 
dumneavoastră și vreau încă odată să-mi cer scuze pentru intervenția de la început. Nu vreau să 
luați în nume de rău, dar pentru faptul că pentru prima dată am participat la dumneavoastră, la 
ședință, nu știam care este procedura, cineva nu m-a inițiat. Deci îmi cer scuze pentru deranj. 
Îmi doresc să vă aduc la cunoștință, că timp de două luni de zile, așa din curiozitate personală, 
am urmărit niște lucrări, care se desfășoară prin municipiul Sfântu Gheorghe. Atât ca persoană 
de specialitate, cât și ca simplu cetățean am rămas uimit de ceea ce îmi văd ochii prin cadrul 
municipiului. Două luni de zile am urmărit lucrările, care se fac la pasarela din spatele fostului 
magazin Trident, care se duce spre platforma industrială. Nu știu cine are în administrație să 
urmărească acele lucrări de acolo și nu știu dacă este în temă cu procedura care se adoptă 
acolo, ca să se lucreze cu două, sau trei oameni și cu doi specialiși, să zici așa, oameni mai în 
vârstă, care apar pe punctele de lucru doar atunci când apare cineva într-o ținută mai delicată, 
să zic și restul dorm pe malul Oltului. Eu cred că este un timp care trebuie să finalizeze, este un 
proces tehnologic, care trebuie să pună la punct și să-l adopte și nimeni nu-l urmărește. Acolo 
sunt niște fonduri foarte mari pentru plata lucrărilor respective și se cam trage de timp, așa la 
propriu. Nu știu dacă cineva din cadrul primăriei, sau cine a alocat aceste lucrări a verificat 
firma, care a câștigat licitația, dacă a fost dată prin licitație, să vadă modalitatea de lucru șidacă 
aplică sau nu tehnologia, care ar trebui aplicat. Cu permisiunea dumneavoastră am să vă arăt 
filmări, cum arată aleeile din cadrul Cartierului Lenin, numai vreo două alei, Lucefărului și 
Zefirului, cu ieșire spre farmacie în bulevard. Nu știu dacă cineva dintre dumneavoatră a mers 
pe acolo, să vadă cam cum este pe timp de iarnă și pe timp de vară. Pe timp de iarnă nu ai pe 
unde să circuli, pe timp de vară când plouă, la fel. Nu știu dacă o să găsesc în timp util aceste 
filmări, ca să nu vă rețin pe dumneavoastră, poate după ședință vă pot arăta. De două ori am 
fost și am stat de vorbă la primărie cu dl. viceprimar și mi-a zis, că aleile respective vor intra în 
reabilitare. Și anul trecut era vorba să intră în reabilitare și nu s-a făcut. Imediat am trecut de 
jumătatea anului și nimeni n-a trecut nici cel puțin pe acolo să vadă în ce stadiu este. Ne rupem 
suspensiile și direcția la mașini, cauciucurile le terminăm, loc de parcare a locatarilor de acolo 
sunt bătăi pe ele, vorba aceea: care de unde vine, știu eu, de dincolo de bulevard și parchează la 
unu, unde vine femeia cu doi copii și cu bagaje și nu are unde să parcheze, și vine din 
bulevard, ca să parcheze să ajungă la domiciliu. Asta e una. A doua: e strada, care aduce la 
Lunca Oltului, care duce de la pod spre Miercurea Ciuc. Eu personal cu mașina am făcut nici 
mai mult, nici mai puțin 21 de minute și 40 de secunde, că este o coloană pe acolo, că nu poți. 
Ajungi pe jos mai repede la, știu eu, la Bixad, decât cu mașina. Datorită lucrărilor, care se fac 
pe Păiuș David, la fel, câteodată sunt niște coloane, că te sperie. Muncitorii de acolo nu-s 
urmăriți de nimeni. Pe tot parcursul Păiuș David, dacă lucrează acolo 12 muncitori, în afară de 
alți patru, care se plimbă pe lângă ei. Au perioade când unul dă cu lopata, unul pună o bordură, 
iar încă doi-trei mai stau de vorbă, că au ceva de discutat. Și ați făcut o treabă excepțională pe 
Păiuș David referitor la trotuare, dar dacă mergeți acolo, să vedeți, că încă mai sunt stâlpi de 
iluminat în mijlocul trotuarului. La semafor deasemenea, o să observați, aici lângă noi, o să 
observați, că în dreptul semaforului, dar exact în dreptul semaforului, acolo mai este plantat un 
stâlp. Deci când s-au făcut lucrările ori punea semaforul aproape de bordură, ori stâlpul îl 
monta în așa fel, ca să se poate vedea culorile de la semafor. Acest lucru este și în centru. Sunt 
stâlpi, care sunt în mijlocul trotuarului. Ori dai stâlpul la o parte, ca să treci cu copilul de mână, 
ori intrii pe partea carosabilă. De la farmacie spre Penny la fel s-au schimbat bordurile. 
Domnule, sunt niște borduri masive, sunt niște borduri de super calitate. Acolo unde e vorba de 
trecerea... ca să treacă cetățeanul cu căruciorul, cu mama, cu copilul, trebuie să ridice 



 

 

căruciorul, ca să urce pe trotuar, sau să coboară, de ce? Pentru că nu folosesc bordurile acelea, 
care sunt în ungi de 45 de grade. Nimeni nu verifică. Plus de acesta, în loc să scoate bordurile 
vechi, care erau, ca să le scoate cu picamerul, nu, bagă cupă, ditamai cupa de la excavator, le 
scoate cu excavatorul și face acolo un canal de 40 de centrimetri, care ce însemană? Pune 
bordura, pune mortarul pe care-l face, betonul, care-l face, în mod sigur nu are concentrația 
care-l trebuie și pe lângă aceasta mai trebuie făcut manoperă suplimentară pentru încărcarea 
respectivă: pământ negru, balast, sau...” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Vă rog frumos... Au 
expirat cele 3 minute.” 
 Domnul DRĂGUS CORNEL (lb.r.): „Acuma, vă rog frumos să vedeți, vă rog foarte 
mult, cineva să meargă pe teren și să vadă cam care este situația, care este timpul de penalizare 
și dacă se aplică penalizări pentru tragerea de timp și pentru modul cum face...” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Vargha Fruzsina.” 
 Domnul DRĂGUS CORNEL (lb.r.): „Mulțumesc foarte mult pentru atenție.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r.): „Mulțumim pentru observații. 
Avem cunoștințe despre aceste probleme, iar lucrările pe care l-ați menționat sunt încă în curs 
de derulare. Eventual vă invit în biroul meu să discutăm mai detaliat. Mulțumesc.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei Municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a fost 
adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 27 iulie 2023. 
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